
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
23. april kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i mødelokalet 

 

Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Rasmus D. Jørgensen, Sidsel Raskmark, Cecilie Blaabjerg, Su-

sanne Kristensen, Tobias A. Nielsen, Heidi G. Nielsen, Lasse F. J. Ankjær, Ida K. Hansen, Sofie W. Nielsen, 

Frederik Q. Christensen, Jens Bitsch 

 

Afbud: Freja Jørgensen, Neha Kumar, Tobias Nielsen 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden godkendt. 
 

2. Godkendelse af budget v/Morten 
Jens Bitsch (administrationsleder) præsenterer revideret budget for undervisningsdelen. 
Skolen har ekstraordinært fået tildelt lige knap 1.4 mil. kr. Dette pga. af skolebestyrel-
sernes beslutning om ikke ville at godkende budgettet i første omgang. Politikkerne har 
derfor besluttet at genåbne budget 24 og har tildelt skolerne ekstra ressourcer.   
I budget kan man se ændringer i tillægsbevilling samt øget lønsum og øget forventnin-
ger. 
Der er afsat midler af til bredere børnefællesskab ved at øge antallet af lektioner i mel-
lemform og AKT en smule. 
Skolen er i dialog med klubben om en AKT-medarbejder i en projektansættelse på kom-
mende 4. årgang. Klubben og skolen er ved at undersøge, om der kan ansøges om eks-
terne midler. 
Bestyrelsen godkender det nye budget på undervisningsområdet. 
 
SFO-budget: 
Små ændringer. 
Der er ikke kommet flere penge ind. 
Midler til vidtgående støttemidler modsvarer budgettet. 
Bestyrelsen godkender også SFO budgettet.    
 

3. Nyt fra ledelsen 
Rasmus beretter: 

• Pt. har vi tre stillinger med i mobilitetsugen - 1 børnehaveklasseleder, 1 lærerstil-
ling og 1 pædagogstilling. Det opfordres til, at en repræsentant fra skolebestyrel-
sen kan sidde med i ansættelsesudvalget. Hvis man har lyst til det, kontaktes 
Rasmus. 

• Det er besparelse på det administrative område i Århus kommune. Pt. har vi 4 
administrative medarbejder, der betjener BHS og Kolt-Hasselager dagtilbud. Det 
reduceres til 2 pr. 1. august. Én medarbejder flytter til Grøndalsvej, hvor en sam-
let administration for dagtilbud i Aarhus Kommune oprettes, og én medarbejder 
flyttes til Tranbjergskolen, hvor vedkommende skal sidde med økonomistyring. 



Dette, forventer vi, får betydning for kontorets åbningstider og den generelle un-
derstøttelse af driften. 

• I nuværende fordybelsesuge bygger 7. årgang en multibane og laver graffiti. Et 
projekt, der bygger på samskabelse - forældreinvolvering, elevdragelse, medfi-
nansiering fra klubben. SFO‘en bidrager med Martin, der giver en hånd med qua 
hans håndværksmæssige baggrund.  
Fordybelsesugen har fokus på de 17 verdensmål, og der foregår mange forskel-
lige tværfaglige aktiviteter og projekter. 

• Vi har pt. også fokus på elevtrivselsmålingerne. RD vil dele resultaterne på næste 
skolebestyrelsesmøde. På skolen har vi PR-møde i uge 22, hvor vi kigger på data 
på klasseniveau. Vi har også involveret eleverne i resultaterne. På baggrund af 
resultater og dialog med eleverne skal alle klasseteams udarbejder en social års-
plan. 

• Lige nu er 8. årgang i Berlin takket være skolebestyrelsens beslutning om skole-
rejse på 8. årgang. 

• Vi har fået et nyt udseende på vores forældrebrev. Intentionen er at samle de 
vigtigste informationer. Er der feedback fra skolebestyrelsen? 

Vi kan se (data) på, hvor mange der læser det (ca. 480), og hvor hurtigt de læser 
det.  Kommentar fra skolebestyrelsen:  
- Evt. information om, at man skal “scrolle op”. Hvis man ikke ved det, kan man 
godt blive ved med at trykke på billedet og tro, at man ikke kan komme videre 
ind i brevet.  
- Lave indholdsfortegnelse med overskrifter – overblik over indhold i selve opsla-
get. 

• Frivillige. Lige nu har vi 6 frivillige fordelt på 3. - 5. klasse. Der kommer 2 mere i 
næste uge. Vi har et stort ønske om at få mange flere.      
 

4. Nyt fra elevrådet  

• Der har været et ønske om et ekstra bordtennisbord, og det har de fået.  

• 9. årgang vil stadig gerne have lov til at gå i Netto i pauserne. 
Forslag fra skolebestyrelsen: kunne man lave en fælles tur i Netto, så eleverne 
bliver hørt? Argumentet for at holde fast på reglen om, at ingen klasser skal gå i 
Netto i pauserne er, at vi arbejder på, at eleverne har sunde fællesskaber her på 
skolen. Sunde både i forhold til maden (få et godt måltid i kantinen i stedet for 
snolder fra Netto), men også i forhold til de gode relationer, som de har mulig-
hed for at opbygge gennem fælles aktiviteter på skolen.   

   

5. Nyt fra Fællesrådet 

• Nu er infoskærm indviet i Brugsen. Skolens opslag er med.  

• I morgen infomøde om solcelle – som park (2 potentielle steder). Stemning ok 
blandt borgerne. Mødet er på Koltgården kl. 19. 

• Fokus på folder og cykelsti 
• Høringssvar på støjplan. Høringsfrist d. 22.04.24. 

  

6. Valg af næstforperson v/Morten 
Der mangler én til funktionen som stedfortræder for Morten - træder kun i kraft, hvis 
Morten er væk i en længere periode. Det handler ikke om møder fra gang til gang. Funk-
tionen er frem til 1. august. Lasse vælges til næstforperson. 

 

 
 
 



7. Skolebestyrelsesvalg – orientering og beslutning ift. tidsplan  
Rasmus præsenterer tidsplan.  
Ønsker I genvalg? Alle er på valg.  
Man stiller op for 2 år. 
Der er elektronisk valg. 
Obs på, at vi pt. ikke har suppleanter i skolebestyrelsen. 
RD: sender kandidatskriv ud fra 2022 som inspiration. Tidsplanen godkendes. 
  

8. Præsentation af Sidsel Raskmark og Skole for alle v/SR 

Sidsel oplever, at vi som skole ikke bare italesætter vores børnesyn, men at vi også udle-
ver det – Kan se sig selv ind i det, var ikke altid selv lige faglig stærk i skolen. Lærte det 
faglig via kroppen, føler sig derfor hjemme på BHS. 
Sidsel brænder for Nest principperne og Skole for alle, som hun har erfaring med fra 
sine tidligere ansættelser.  
 
Link til Sidsels slides: 
https://docs.google.com/presentation/d/1VPmfMb4KspRkUl6lSLM-
HhHqD54xSwZXHcDl1wvFB53o/edit?usp=sharing 
  
Skolebestyrelsens kommentar:  
Hvordan formidler vi det til de øvrige forældre? Skal det f.eks. fremlægges på forældre-
møderne? 
 

9. Drøftelse af temaer til næste års arbejde v/Morten 

Se bilag over skolebestyrelsens årshjul  

 

Tema: 

Vision og mission? 

Forældretilfredshed  

Elevtrivsel opfølgning 

Fastholdelse af medarbejderne opfølgning 

Evaluering af mobilfriskole – klubben – digital dannelse 

Evaluering af fællesskabsdagen 

Frivillighed - for fællesskab og ejerskab over det der er fælles 

 

Morten og Rasmus laver et udkast til bestyrelsen  

Lasse skal inviteres til styregruppen for Fællesskabsdagen  

  

Evt. slet 

Meddelelsesbogen  

 

Ida skal inviteres til møder med digital dannelse ift. forældreperspektivet. 

 

10. Evt.  
 

 

 

 

https://docs.google.com/presentation/d/1VPmfMb4KspRkUl6lSLMHhHqD54xSwZXHcDl1wvFB53o/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1VPmfMb4KspRkUl6lSLMHhHqD54xSwZXHcDl1wvFB53o/edit?usp=sharing


Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 190324  673 
Indmeldelser 190324-040424 0  
Udmeldelser 190324-040424 4 (2 i indskolingen, 2 på mellemtrin)  
Elevtal pr. 040424  669 

Indmeldte i SFO pr. 190124 323 (+ 3 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 040424               321 (+ 3 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Rasmus Dalager Jørgensen 

Formand for skolebestyrelsen   Konst. skoleleder    

 


